
Kalkuddens samfällighetsförening, KSF 
Badvägen 4, 647 93 Mariefred 
E-postadress: kontakt@kalkudden.org 

Protokoll nr 9, räkenskapsåret 2023-2024 
Styrelsemöte i Kalkuddens Samfällighetsförening och Kalkuddens tomtägarförening 

Mötesdatum: onsdagen 24 januari 2024 
Plats: digitalt 
Närvarande: Mats Sjögren, Sven Leander, Helena Gårdsäter, Cecilia Fidler, Mattias Winberg, 
Jonas Fläckerud, Richard Mangs, 
Förhinder: Karolina Vrethem 

1. Styrelsemötets öppnande 
KSFs ordförande Mats Sjögren öppnar styrelsemötet och hälsar de närvarande välkomna. 

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes

3. Genomgång av protokoll  
Protokoll från förra styrelsemöte 22 november godkändes. 

4.   Ekonomi
Fortsatt god likviditet.  
Lantmäteriet godkänner inte paragraf 14 i stadgarna. Styrelsen beslutar att revidera paragrafen 
på årsmötet 8 juni 2024. 
  
5. Mark och fastigheter  
Insulander kommer under nästa vecka att inspektera Smedjans väggar och Brygghusets tak, 
Jonas F ansvarar för kontakten.  
Rishögarna är kvar pga snön. Så fort det blir blidväder ska Jonas F påminna röjare.  
Sorex har dumpat material vid Ängsvägen/Frönäsvägen utan tillstånd. Mats S tar upp ärendet 
med platschefen. 
Roger Sjöö som har lovat att ta hand om parkslide vid Smedjan har ännu inte lämnat någon 
offert.  
Mats S har beställt vassklippning till vecka 24. 
Jonas F har röjt och klippt ris nere på ängen mot vattnet så långt det var möjligt. Riset ska 
eldas, gärna på isen. Styrelsen välkomnar medlemmar som kan och har lust att hjälpa till 
söndagen 11 februari. 

6.Vägar 
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Sommarvägsavtal med Roger Sjöö är påskrivet av samfällighetsföreningarna Edsala/
Kalkuddens/ Väg.  
Mats S ska påminna Sorex om att de ska lägga en ny trumma under vägen i korsningen 
Skvattramsvägen/Bergsvägen eftersom det blir extremt blött där. 
Det har varit tillfälliga bekymmer med vägarna under vintern. Orsaken beror dels på att vädret  
växlat mycket vilket har försvårat för vägarbetarna, dels att vikarie fick rycka in. Efter 
reaktion och påstötning av Edsala/Ksf styrelser fungerar det nu bättre. 

7. Bryggor, badplatser och stränder 
Mattias W hat fått klartecken från Edsala samfällighet att få låna deras boj-eka att använda för 
att kunna kolla bryggornas kedjor.  
Det ligger en båt under isen vid Fågelbadet, Mattias W kollar vem som är ägaren. 
Stolparna vid Fågelbadets brygga har sjunkit ner, Mattias W frågar Roger Sjöö om han kan 
dra upp dem under våren. 

8. Vatten och avlopp 
Johan Andersson, Sevab, deltar gärna på ett medlemsmöte, lämpligen digitalt, angående 
ravinen. Mats S ska återkomma till Johan Andersson om datum och klockslag.  
Styrelsen beslutar, efter revidering och omröstning, att informationsbroschyren kring 
Ravinens framtid ska Jonas F inbjuda medlemmar  till engagemang via KSFs hemsida och 
facebook. Syftet är att bilda en grupp som ska lämna förlag på hur det nya området kan 
gestalta sig i framtiden när VA-projektet är klart.  

9. Inkomna skrivelser och mejl 
En fastighetsägare har hört av sig angående diskussionerna vid KSFs mark runt Tegelbadet. 
Mats S har svarat att konkreta förslag lämpligen sker genom en motion till årsmötet. 
En fastighetsägare vill förnya sitt sommarvatten avtal med KSF. Styrelsen godkänner frågan 
och Mats S ska förlänga avtalet med vederbörande.  
Övriga mejl har som vanligt besvarats av respektive ansvarig när de har kommit. 

10. Övriga frågor 
Helena G får i uppdrag att boka lokal för årsmötet 8 juni i Församlingshemmet i Mariefred. 

11. Nästa möte 
Styrelsemöte 14 februari 

12. Mötet avslutades 

Vid protokollet:   Justeras: 

……………………………..  …………………………………… 



Helena Gårdsäter   Mats Sjögren 
sekreterare    ordförande 


